

RoHS 符合性声明

Declaration of RoHS Compliance

尊敬的客户:

Dear Valued Customer:

这是关于贵公司询问我司产品贯彻和满足 RoHS 指令 2011/65/EU 要求的回复函。在此, 我谨代表汕尾德昌电子有限公司声明: 以下我们公司生产的产品均符合 RoHS 指令 2011/65/EU 要求。第 4(1)条款禁止的物质及其在均质材料中能够容忍的最高含量(重量百分比)如下:

This is a letter in reply for the relevant requirement of RoHS Directive 2011/65/EU. Here, I would like to declare, on behalf of Tak Cheong Electronics Shanwei Co., Ltd. The following products assembled and tested in our company are complaint with RoHS Directive 2011/65/EU. Restricted Substances referred to in Article 4(1) and maximum concentration values tolerated by weight in homogeneous materials as follows:

产品 Products	受限物质 Restricted Substances	限值 Limit (ppm)
<ul style="list-style-type: none"> • 玻封二极管 Glass-diodes* (Axial-lead: DO-34, DO-35 and DO-41; Mini-MELF: LL-34, LS-34 and LL-41) • 表面贴装器件 Surface Mount Devices (SOD123, SOD323, SOD523 and SOT523) • 功率器件 Power Devices* (TO-220ABDG and TO-220FPSG) 	铅 Lead (Pb)	1,000
	汞 Mercury (Hg)	1,000
	镉 Cadmium (Cd)	100
	六价铬 Hexavalent chromium (Cr ⁶⁺)	1,000
	多溴联苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	1,000
	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)	1,000
	邻苯二甲酸(2-乙基己基)酯 Di-2-ethylhexyl phthalate (DEHP)	1,000
	邻苯二甲酸丁苄酯 Butylbenzyl phthalate (BBP)	1,000
	邻苯二甲酸二丁酯 Dibutyl phthalate (DBP)	1,000
	邻苯二甲酸二异丁酯 Diisobutyl phthalate (DIBP)	1,000

*Note: Containing lead (Pb) on these devices which is exempted by RoHS Directive 2011/65/EU based on ANNEX III "Applications exempted from the restriction in Article 4(1)" item 7(c)-I and 7(a).

注: 根据附件 III "不受第 4(1) 条款限制的应用" 中的 7(c)-I 和 7(a), RoHS 指令 2011/65/EU 豁免这些产品含有铅(Pb)。

For further information, please kindly contact our Sales Representative who handling your account.
如需要索取补充资料, 请与我们的销售代表联系。

Yours truly

Gun Chen
Quality Manager
2016-08-20


